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kar oraz działalności profilaktycznej 
Komisji.

Na temat udziału adwokatury w 
tworzeniu prawa mówił wicedziekan 
Rady adw. Edward Młynarski, a in
formacją o realizacji planu między- 
kadencyjnego Rady złożył sekretarz 
Rady adw. Witold Kobielski.

Interesujące wystąpienie w dyskusji 
miał adw. Ryszard Drozd (czł. Rady), 
który podniósł kwestią udziału adwo
katów w działalności społecznej. Błęd
ny jest, zdaniem mówcy, pokutujący 
tu i ówdzie pogląd o małej aktywności 
środowiska adwokackiego w działal
ności społecznej. Nie ma bowiem dzie
dziny czy organizacji społecznej, w 
której zabrakłoby pracy kolegów ad
wokatów, przy czym tylko niewielkie 
popularyzowanie naszej pracy spo
łecznej obok szczupłej liczby adwoka
tów w ogóle na tle wielkiej rzeszy spo
łeczników (rrp. na 20 tys. mieszkań
ców miasta przypada kilku zaledwie 
adwokatów) sprawia, że społeczna 
działalność środowiska adwokackiego 
nie zawsze jest widoczna czy uchwyt

na. Nadanie tej pracy jeszcze więk
szego rozmachu i zaangażowania w 
niej ludzi będzie mieć duży wpływ na 
podniesienie rangi i autorytetu naszej 
adwokackiej społeczności.

W swoim wystąpieniu przedstawi
ciel NRA adw. Lucjan Gluza pozytyw
nie ocenił działalność Lubelskiej Rady 
Adwokackiej, zwracając jednocześnie 
uwagę na podnoszenie pracy zawodo
wej i wdrażanie zasad etyki i god
ności zawodu na coraz wyższy poziom.

Na zakończenie rzeczowych i ro
boczych obrad udzielono Radzie Adwo
kackiej absolutorium oraz uchwalono 
budżet Izby na rok 1978.

W wyniku podjętych uchwał całą 
nadwyżkę budżetową rozdysponowano 
na cele socjalne korporacji i na Na
rodowy Fundusz Ochrony Zdrowia. 
Zobowiązano także Radę do podjęcia 
starań o zwiększenie rentowności Domu 
Wypoczynkowego Adwokatów w Kazi
mierzu nad Wisłą oraz o poprawę sy
tuacji lokalowej zespołów adwokac
kich.

adio. Ferdynand Rymarz

I z b a  ł ó d z k a

1. O d z n a c z e n i e  a d w o k a t a  
I z b y  ł ó d z k i e j .  W związku z 
Międzynarodowym Dniem Kobiet zos
tała odznaczona w dniu 8.III.1978 r. 
Honorową Odznaką m. Łodzi adw. 
Irena Dogiel-Pionkowska, członek Zes
połu Adwokackiego Nr 12 w Łodzi.

Oznaczenie zostało nadane za za
sługi na polu pracy społecznej. Rada 
Adwokacka w Łodzi złożyła Koleżan
ce gratulacje z powodu nadania od
znaczenia.

2. A p l i k a n t  a d w o k a c k i  I z 

by ł ó d z k i e j  l a u r e a t e m  O g ó l : 
n o p o l s k i e g o  K o n k u r s u  K r a 
s o m ó w c z e g o  a p l i k a n t ó w .  W 
dniu 10 grudnia 1977 r. odbył się w 
siedzibie Rady Adwokackiej w War
szawie finał Ogólnopolskiego konkur
su krasomówczego aplikantów adwo
kackich. Konkurs został zorganizowa
ny przez Naczelną Radę Adwokacką. 
Pierwsze miejsce zajął apl. adw. Jerzy 
Szczepaniak, reprezentant aplikantów 
Izby łódzkiej.

ad w. Juliusz Leszczyński

I z b a  p o z n a ń s k a

Klub Oficerpw Rezerwy przy Radzie 
Adwokackiej w Poznaniu, w związku

z wezwaniem I Warszawskiej Zmecha
nizowanej Dywizji im. T. Kościuszki
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do uczczenia rocznicy XXXV-lecia 
powstania Ludowego Wojska Polskiego 
czynami społecznymi, postanowił prze
pracować 1 dzień przy sadzeniu lasu.

W dniu 23 kwietnia br. odbyło się 
szkolenie członków KOR na temat 
jazdy w kolumnach i jazdy w tere
nie do celu. Prezes KOR dał do wy
konania odpowiednie zadania i grupa 
13 samochodów osobowych (łącznie — 
43 członków W R) wyjechała do miej
scowości Linie (Nadleśnictwo Bolewi- 
ce — Leśnictwa Linie), gdzie przygo
towane były sadzonki i teren do sa

dzenia lasu.
Grupa ta składająca się z adwoka

tów, pracowników sądu i notariatu, za
lesiła łącznie: 1 ha — sosną i 200 arów 
— świerkiem. Pracę zakończono roz
paleniem ogniska i tradycyjnym pie
czeniem kiełbasek.

Po zakończeniu pracy leśniczy Leś
nictwa Linie Leon Nowak podziękował 
członkom KOR za ich pracę, symboli
zującą trwały pomnik przyrody z oka
zji XXXV-rocznicy LWP.

adw. płk rez. Zbigniew Lewccki

I z b a  r z e s z o w s k a

1. Z g r o m a d z e n i e  d e l e g a 
t ó w I zby.  W dniu 22 kwietnia br. 
w sali NOT-u w Rzeszowie odbyło 
się roczne Zgromadzenie delegatów 
Izby Adwokackiej w Rzeszowie.

Dziekan Rady adw. Stanisław Ro
goż, dokonując otwarcia Zgromadze
nia, powitał przedstawiciela Mini
stra Sprawiedliwości sędziego Mie
czysławę Tuszyńską. przedstawiciela 
NR A wiceprezesa adw. Karola Po
trzebowskiego, przedstawiciela Woje
wódzkiego Komitetu SD w Rzeszowie 
Władysława Mikułę, przedstawiciela 
Wojewódzkiego Komitetu SD w Kroś
nie adw. Adama Kolendowskiego oraz 
przedstawiciela POP PZPR przy Ra
dzie I sekretarza adw. Marka Książ- 
kiewicza.

Następnie uczczono pamięć zmarłych 
w okresie sprawozdawczym adwoka- 
tów-członków Izby: dra Feliksa Le
wickiego, Józefa Brożynę, Miłosława 
Bojdeckiego, dra Tadeusza Trendotę. 
dra Władysława Woźniaka, dra Jana 
Drzewickiego, Zdzisława Ryżewskiego, 
Mariana Andrysika, Romana Górec
kiego, dra Izydora Snieszka, dra Woj
ciecha Kozdębę, Izydora Eichstaedta, 
Antoniego Rędziniaka i Tomasza Ko
koszkę.

Na przewodniczącego Zgromadzenia 
wybrano adw. Jerzego du Valla, kie-

równika Zespołu Adwokackiego w 
Jaśle.

W obszernym wystąpieniu dziekan 
adw. S. Rogoż złożył sprawozdanie 
z działalności Rady. Mówca wysunął 
szereg problemów dotyczących udziału 
adwokata w śledztwie, sposobów pro
wadzenia śledztwa, wyraził niepokój 
z powodu niedopuszczania przez nie
które kolegia do spraw wykroczeń 
adwokatów do udziału w sprawie, jak 
również stwierdził niecelowość powie
rzenia sędziom funkcji radców praw
nych w gminach ze względu na rolę 
sędziego i możliwość później zetknię
cia się z tymi stronami czy też ze 
sprawami opiniowanymi lub rozstrzy
ganymi przez sędziego poprzednio jako 
radcę prawnego w gminie.

Dziekan postulował potrzebę pod
dania orzecznictwa administracyjnego 
kontroli sądu, jak również potrzebę 
kontroli prasy lokalnej, gdyż niejed
nokrotnie zamieszcza ona artykuły i 
wypowiada poglądy na temat spraw, 
które merytorycznie nie zostały jesz
cze osądzone.

Dziekan zakomunikował zebranym o 
osiągnięciach Rady w sprawach soc
jalnych i inwestycyjnych, jak również 
zakomunikował o wykonaniu przez Ra
dę wniosków Walnego Zgromadzenia 
delegatów z ubiegłego roku.


